

**Styrelsemöte ÖDET Programförening
2024-02-23**



1 Närvaro

1.1 Närvarande

Petter Bratland, Aleksandar Botic, Lucas Brunnegård, Filip Göransson, Albin Sturesson, Soren Smink, Edward Jensen, Kalle Andersson, Eric Stenberg, William Balte, Axel Ahlman, Ruben Croall

1.2 Anmäld frånvaro

Felix Gustafsson, Ludvig Sanell

1.3 Frånvaro

1.4 Adjungeringar

2 Dagordning

2.1 Mötet öppnas:

12:11

2.2 Dagordning godkänns:

Ja

2.3 Val av mötesordförande:

Soren Smink

2.4 Val av justeringsperson:

Lucas Brunnegård

2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna: Ja

2.6 Inkomna skrivelser:

Öppet hus monter: *Lucas och Albin står.*

UTB-möte 20 februari - Något att rapportera?: *Ingen närvarade.*

2.7 Uppföljning: skrivelser

Skol-mail - Uppdateringar?: *Vi har äntligen åtkomst!*

Nollningsgrejer R-källaren - Har vi någon status ang. info? Status för nollningsgrejerna?: *Allt är inventerat och alla föremål finns i förrådet.*

2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

2.8.1 Ekonomi:

Kortkonto: 8 770.33 Kr

Phestkonto: 2 833.66 Kr

Placeringskonto: 12 138.65 Kr

Mekis-konto: 1 996.36 kr

Petter ordnar åtkomsten på Swedbank för alla firmatecknare - Status?: *Ännu fler krav. Petter har med sig dokumentet till mötet. Ingen post från Swedbank.*

Vi har blivit scamade av Swedbank - William skulle ta reda på vad som hänt: *Petter tar tag i det när han kan. Annars tar William tag i det.*

Faktura: *Har betalat en VIP-monkey faktura på 5 950 kr.*

2.8.2 Phestorgan

Sommaravslutningsfest (under Valborg) Uppdateringar?: *Inga uppdateringar.*

F.A.M.E-avtal: *Vi har fått ett skriftligt förtydligande som rör innehållstolkningen. Styrelsen har beslutat att signera avtalet.*

HET 8/3 - uppdateringar?: *Slutsålt.*

Trafikljus 4/5 - uppdateringar?: *Shotluckan, vinyl och smålles är bokade som stationer. Behöver eventuellt person som håller i varje station. Soren tar hand om parklek.*

Gasque med basår och TBI 20/4 - uppdateringar?: *Mårfint skall vara med.*

ÖDET-fredag 16 februari - lyckat?: *Lyckat.*

ÖDET-fredag 5/4 - Smålands bokad med Sjuk. uppdateringar?: *Inga uppdateringar.*

ÖDET-fredag 15 mars- uppdateringar?: *Väntar på uppdatering från SKOLK.*

Sjödets bal på Svarta Örnshuset - uppdateringar?: *Inga uppdateringar.*

2.8.3 Mekis

Soren ordnar Dokumentation inkl. elschema efter årsmötet *Påbörjat.*

Soren ordnar tackdokument till Dexter: *Färdigställt och presenterat*

Mekismärken - pris satt: 30kr - försäljning 1/3: *Börja säljas den 1/3.*

Nuvarande status & plan - Axel fixar styrning och får tillgång till verkstaden. Något nytt?: *Edward donerar högtalare samt delningsfilter.*

2.8.4 IOM

"ÖDET-wiki" på hemsidan - Kalle är ansvarig, status?: *Ingen uppdatering*

Nicolina vill att vi marknadsför exchange-program i alumnguppen. Nedröstat. Läger ut det på Instagram. är det gjort?: *Albin löser det.*

Styrelsebilder ska upp på hemsidan - Kalle skulle lösa det helgen vecka 6 - Status? *Löst.*

2.8.5 KON

HMS är intresserade av ett event - vi skulle återkomma med datumförslag, siktar på andra kvartalet. William skulle maila HMS och fråga om datum. Status?: *HMS är inte längre intresserade.*

Phoniro event - har något kommit igång ännu?: *Återkommer i påsk.*

Samarbete med kommunens näringslivsansvariga. Vi skulle återta kontakt med näringslivsansvariga samt komma med en plan för att öka deltagarantal. Ruben har haft möte med dem, siktar på en föreläsning någon gång under vecka 12. Återkoppling i mars. Föreläsningarna skall in på schemat. - Status?: *Ruben återkommer.*

Getinge: *Intresserade av att vi kommer på företagsbesök. Prel slutet av mars.*

Swedlock: *William återkommer.*

Saab Halmstad *William har kontaktat Saab.*

Gymnasiebesök Kattegatt 15/3 - William, Ruben, Filip och Sture ska gå. Status?: *Färdigt.*

Gymnasiebesök LBS - Mellan 10:30 och 12:00 vilken dag som helst funkar. Status?: *Besök den 28/2. Lucas, Ruben och William går.*

Sigma Industry gästföreläsning 12/2 - Lyckat?: *Lyckat.*

2.8.6 D2, D4, pant och projektrum

Theos borttappade nycklar - status?: *Ingen uppdatering.*

Har en lista för pennor och sudd skickats till Mikael? *Soren har skickat till Hindgren.*

2.9 Övriga ärenden

Styrelsetröjor - I ett ODS-ark i #ekonomi på discord står hur mycket varje individ är skyldig föreningen - Har alla betalat?: Återkommer.

Sånghäfte skall säljas på Hitract och första utkastet är klart. Vinst går till event eller Mekis. Har vi kollat med Passionerat om eventuell sponsring? Övriga uppdateringar?: *Inga uppdateringar.*

Sture skulle ordna en intressekoll för ett större ÖDET-LAN, skulle återkomma efter årsskiftet - Sture gjorde ett formulär som skulle publiceras vecka 6, gjort?: *Intressekoll publiceras imorgon.*

Omdesign datamärke - status?: *Design igenomröstad, testversion är gjord och behöver bara godkännas.*

Omdesign mekatronikmärke - status?: *Återkommer med fler designer.*

Pluggstuga: *Ska göra en testsession.*

Styrelsemärke: *Designad och streckkoden fungerar.*

2.9.1 Pluggmaterialsprojekt

Aleksandar och Sture skall kontakta Mattias. Kalle skall lägga upp allt material. Status?: *Censurerat material för algebra & diskret matematik har lagts upp på IOM-driven. Sökfunktion har implementerats på hemsidan. Mattias hade inget material.*

2.9.2 Workshops:

2.10 Nästa möte:

Om två veckor.

2.11 Nästa workshop:

2.12 Mötet avslutas:

13:16

3 Justering

3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson Lucas Brunnegård och mötesordförande Soren Smink godkänner protokollet:

13:17:58 2024-02-23